



**KEMENTERIAN WILAYAH PERSEKUTUAN**  
**KENYATAAN KERJA UNDI SECARA DALAM TALIAN**

Kontraktor bumiputera tempatan yang berdaftar Dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB), mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dan Bahagian Pembangunan Kontraktor Dan Usahawan (BPKU) yang masih berkuatkuasa tempoh pendaftarannya adalah dipelawa untuk menyertai undian seperti berikut:

BIL.	BUTIR-BUTIR PELAWAAN	KELAYAKAN KONTRAKTOR	TARIKH & WAKTU PENDAFTARAN	TARIKH & WAKTU CABUTAN UNDIAN
1	Lantikan Undian bagi Kerja Awam/Bangunan	A. Kontraktor Awam Gred G1, kategori CE, Pengkhususan CE21 Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur dan Putrajaya. Syarikat mestilah beralamat di Parlimen :- <ul style="list-style-type: none"><li>• TITIWANGSA</li><li>• BANDAR TUN RAZAK</li><li>• SETIAWANGSA</li><li>• BATU</li><li>• PUTRAJAYA</li></ul> B. Berdaftar dengan : <ul style="list-style-type: none"><li>• Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM)</li><li>• CIDB</li><li>• SPKK</li><li>• BPKU</li></ul>	5 Julai 2021 (Isnin) Jam 10.00 pagi Sehingga 6 Julai 2021 (Selasa) Jam 10.00 pagi <i>Pendaftaran hendaklah dibuat melalui pautan portal berikut:-</i> <a href="https://projekkecil.kwp.gov.my/">https://projekkecil.kwp.gov.my/</a> <i>bermula pada tarikh dan masa yang dinyatakan di atas.</i>	15 Julai 2021 (Khamis) Jam 3.00 petang  Cabutan akan dibuat secara <i>live feed</i> melalui laman <i>facebook</i> KWP.

**PENTING:**

1. Syarikat adalah dikehendaki untuk mengisi maklumat yang diminta iaitu **NAMA SYARIKAT, ALAMAT BERDAFTAR SYARIKAT, NO TELEFON BIMBIT, NAMA PENGURUS SYARIKAT, EMEL** dan memuatnaik sijil yang diperlukan iaitu **DOKUMEN PENDAFTARAN LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI PEMBINAAN MALAYSIA (CIDB), DOKUMEN SIJIL PEROLEHAN KERJA KERAJAAN (SPKK), DOKUMEN PENDAFTARAN BAHAGIAN PEMBANGUNAN KONTRAKTOR DAN USAHAWAN (BPKU) DAN DOKUMEN PENDAFTARAN SURUHANJAYA SYARIKAT MALAYSIA (SSM)** di pautan <https://projekkecil.kwp.gov.my/> . **SALINAN SIJIL MESTILAH JELAS DAN TERANG**
2. Sebarang permohonan yang tidak lengkap **AKAN DITOLAK** secara automatik daripada menyertai kerja undi ini.
3. Hanya **SYARIKAT** yang **MEMENUHI SYARAT YANG TELAH DITETAPKAN** sahaja **AKAN DIBENARKAN** bagi pelaksanaan kerja undi ini.
4. Untuk keterangan lanjut, sila layari laman web rasmi KWP.

## MAKLUMAT TAMBAHAN

1. Bagi kerja-kerja yang diiklankan ini dimaklumkan bahawa akan diberikan keutamaan untuk kontraktor yang beralamat di kawasan Parlimen **TITIWANGSA, BANDAR TUN RAZAK, SETIAWANGSA, BATU** dan **PUTRAJAYA** kerana kerja-kerja yang bakal dilaksanakan adalah disekitar Parlimen berikut sahaja.
2. Kontraktor yang berminat untuk menyertai kerja melalui cabutan undi ini, bolehlah membuat pendaftaran pada tarikh dan masa seperti yang tertera diiklankan iaitu pada **5 Julai 2021 (Isnin) jam 10:00 pagi hingga 6 Julai 2021 (Selasa) jam 10.00 pagi**. Pendaftaran selain dari tempoh masa tersebut adalah tidak diterima kerana tidak menepati kriteria yang telah ditetapkan.
3. Kontraktor juga boleh menggunakan **QR CODE** untuk membuat pendaftaran seperti tertera di bawah:-



Disediakan oleh:

Urus setia Kerja Undi KWP